
Vi har samlet en evaluering fra våre lagledere i ØHIL:  
Tidspunkt: 

• Positivt at cupen arrangeres senere i august sammenlignet med Sandar.  
Organisering og info i forkant av cupen: 

• God informasjon i forkant. Velorganisert. Flere opplevde de fikk kjapt svar fra 
arrangøren.  

Logistikken underveis: 
• Kort avstand fra skole til baner. Mange kunne gå til kampene. 
• Enstemmig standpunkt fra alle lag om at det var for lange pauser mellom 

kampene. Det gjør at man ikke får gjort noe særlig uten kampene, som påvirker 
det sosiale og felles aktiviteter. For ØHIL kunne det være lurt at f.eks alle på 
G2013 og J2013 spilte kl 9 til 13, slik at alle på 2013 kunne gjøre sosiale tiltak 
mellom 14-18.  

Kampopplevelsen (baner, dommer med mer): 
• Positivt med 2x17 minutters kamper (og ikke 1x25min som er vanlig) 
• Bra baner på Presterud. Middels på Ankerskogen, men helt greit. Noen baner litt 

skjeve. Litt lavere kvalitet enn Sandar. 
• Manglet dommere på flere kamper. Baller var ikke alltid klare til kampstart, noe 

som var et minus. 
• G2013 hadde opplevelser med forsinkelser på kampene.  
• Bra at det var noe arealer til å holde på med ball mellom kampene.  
• Bra at vi møtte andre lag enn fra vårt område. Langt bedre enn Sandar.  
• Litt høyt gress på rasmussen-banen mente J2011 

Matserveringen: 
• Matserveringen har fått gode skussmål. Langt bedre kvalitet enn på Sandar. 

Friske grønnsaker, hele kjøttstykker, og et godt utvalg ble fremhevet. 
Overnattingsforhold: 

• Ajer skole var generelt fin, men lyssensorer på noen rom forstyrret søvnen.  
• Alle ØHIL-lag lå på to skoler, og det er bra vi klarte det på to skoler. På Sandar Cup 

klarte vi å samle 35 lag på en skole, men det forstår vi at ikke går i dette tilfelle. 
MEN: Da er det viktig at alle lag på samme årskull er på samme sted.  

Disco:  
• Var veldig høy lyd på diskoen, som gjorde at noen dro veldig tidlig hjem.  
• Flere valgte ikke å dra på discoen, men kjørte en liten lokal variant der de bodde.  

 
Til oss selv:  

• Vi må ha ØHIL-telt og flagg på hvert anlegg, slik at vi har en naturlig 
samlingsplass.  

• Mobilforbud, for de som hadde det, ble opplevd som svært positivt.  
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